
Zápis z jednání školské rady 2. ZŠ Dobříš 

 ze dne 10. 3. 2015 

Přítomni: 

Mgr. Kateřina Arnoštová, zástupkyně zákonných zástupců žáků 

Radek Řechka, zástupce zřizovatele 

Mgr. Aleš Matějka, zástupce pedagogického sboru 

Mgr. Petr Dušek, zástupce pedagogického sboru 

 

Omluveni: 

Lenka Svojtková, DiS., zástupkyně zřizovatele 

Petra Klvačová, Ph.D., zástupkyně zákonných zástupců žáků 

 

Host: 

Mgr. Bohumila Pallagyová, ředitelka školy 

 

Program: 

1.  Organizační záležitosti  
2.  Informace ředitelky školy 

       3.     Jednací řád – projednání a podpis 

 

Ad 1. Organizační záležitosti (P. Dušek) 
 

- školskou radu vždy svolává a bude svolávat její předseda z podnětu členů rady, vedení školy 

či zřizovatele; 

Ad 2.  Informace ředitelky školy (B. Pallagyová) 

-  na www stránkách školy nově odkaz PROJEKTY, s informacemi o právě probíhajících 
projektech, do kterých je škola zapojena; 

- přednáška „Bezpečně na internetu“, se uskuteční 24. 3. 2015 od 16 hodin v zasedací 
místnosti, 7. pavilon, 1. patro. Akce je určena vám všem, kdo se zajímají o bezpečí svých dětí 
a chtějí znát rizika virtuální komunikace; 

- projekt „Obědy zdarma“ – zajištěno pro 5 žáků školy (je možné ještě využít Charitu Dobříš – 
obědy zdarma pro 1 až 2 žáky); 



- škola se přihlásila do soutěže KÚ Středočeského kraje a KEV „Škola udržitelného rozvoje 
(EV)“; 

- dvě třídy prvního stupně (3. A a 4. B) vstoupily do mezinárodního projektu e-Twinning ; 

- škola v březnu 2015 předložila žádost o vstup do projektu Erasmus+. Tento projekt by v 
případě, že bude škola vybrána, umožnil 8 pedagogům školy vyjet na zahraniční stáž (Projekt 
2015 / 2016 - Malta, Francie, Lotyšsko); 

- škola se v únoru 2015 zapojila do projektu „Vzdělávání pro zdraví“; 
- v březnu připravujeme akci ke „Dni vody“ (6 tříd 1. a 2. st.) a v dubnu se uskuteční celoškolní 

projekt „Den Země“; 
- informace o možné výstavbě krytého bazénu u plata školy (akce je ve fázi projektu); 
- probíhají jednání o zajištění bezpečnosti žáků školy (elektronické zámky, kamerový systém, 

čipy) a připravuje se návrh řešení tak, aby bylo možné podat v termínu projekt vyhlášený 
MŠMT „Podpora zabezpečení škol a školských zařízení“;  

- 7. pavilon – probíhá malování a instalace obrazů od Nadace Z. Žádníkové a úprava kuchyňky a 
zázemí pro pedagogy; 

- v 7. pavilonu proběhla (bez vědomí vedení školy) výměna kotlů. Řemeslníci po sobě zanechali 
nepořádek. Po intervenci paní ředitelky bylo vše uvedeno do náležitého pořádku; 

- příprava 50. výročí založení školy. Příprava programu /v realizaci je vydání kalendáře, 
reklamní předměty, připravujeme divadelní výstupy žáků 8. A, B ve třídách, které budou 
otevřeny veřejnosti, připravuje se veřejné vystoupení žáků školy plánované na 18.6.2015/. V 
nejbližší době bude zveřejněn přibližný program oslav; 

- v současné době řeší škola opakované krádeže v šatnách v tělocvičně (výměna klíčů, poučení 
pedagogů a žáků, ...); 

- do budoucích prvních tříd je zapsáno 128 žáků – počet budoucích prvních tříd bude řešen až 
po vyjasnění počtu žáků s odkladem školní docházky;  

Po seznámení s výše sepsanými tématy proběhla krátká diskuze všech přítomných o rozvržení hodin 
tělesné výchovy v součinnosti s ostatními subjekty v tělocvičnách a v hale, o využívání všech 
cvičebních ploch a o zlepšení komunikace mezi školou a subjekty, které si pronajímají tělocvičnu ve 
večerních hodinách.  

 

Ad 3.  Jednací řád – projednání a podpis (P. Dušek) 

Přítomní podepsali bez připomínek a bez návrhů na změnu novou písemnou podobu jednacího řádu 

školské rady 2. základní školy.  

 

Zapsal Petr Dušek 

 


